
Katarina 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 8 december 2021 i Nytorgsträffen 
 
Närvarande: ElsemarieBjellqvist ordförande 
  Maj Lovén  kassör 
  Annika Thiam sekreterare 
  Lars Stockstad ledamot friskvård 
  Tommy Widell  webbansvarig adjungerad 
  Kristina Kastner Selander ersättare medlemsansvarig 
  Anne Sandquist ersättare 
  Lars Rawet  ersättare 
  Lotta Häll  ersättare 
  Marie Abou Touma ersättare 
  Lisbeth Gustad inbjuden 
 
Förhinder:  Haldo Andersson 
  Inge Gustafsson 
  KerstinTovesson vice ordförande studieorganisatör
  
 
 
 
 
§ 1 Öppnande 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
  
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 
 
§3Protokollfrånföregåendestyrelsemöte 
Protokollet som utsänts till styrelsen godkändes. 
 
§ 4 Ekonomi, medlemsrapport  
Maj delade ut den ekonomiska rapporten per 2021-11-30 vilken godkändes av styrelsen. 
Elsemarie rapporterade att bidrag från stadsdelsnämnden för 2022 beviljats om 45 000 
kronor. 
Kristina meddelade att vi nu har 512 medlemmar varav 11 ännu inte betalat 
medlemsavgiften. Under november har fyra nya medlemmar tillkommit och fyra har lämnat 
föreningen. 
 
§5 Luciaträffen 16 december 
Beslöts att träffen skulle genomföras trots att nya restriktioner avseende covid 19 införts. 
Beslöts att Luciatåget tyvärr måste utgå. Beslöts även att deltagarna skulle vid ankomsten 
uppvisa gällande covid-pass alternativt vaccinationskort. Maj meddelar de som anmält sig 
om förändringarna. 
Maj inhandlar lotterivinster och Annika anteckningar antalet lotter som var och en inhandlat. 
 

  § 6 Ledarutbildning våren 2022 bifogas, förslag att PRO Katarina anmäler sig till 
utbildningen. 
Utbildningen kommer med stor sannolikhet inledas 27-28 januari i Folkhögskolan i Gysinge 
samt senare under våren två dagar i Stockholm. 



 
§ 7 Pensionärskollo, Marie har skickat till styrelsen 
Frågan bordlägges till nästa styrelsemöte.  
 
§8Enkäten, tidigare utskickad 
Då endast ca 10% av det medlemmarna svarat kan dess relevans ifrågasättas. 
Frågeställningar: 

1. Förtäring vid medlemsmöten vill man behålla 
2. Förslag på aktiviteter. Vissa föreslagna aktiviteter finns redan, återkoppling vid 

januarimötet öppet hus. 
3. Fortsatta informella träffar på tisdagar vill man ha. 
4. Festkommittén, en ”att-göra-lista” är klar. Frågan tas upp igen. De som tackat ja 

kontaktas först och därefter de som svarat kanske. 
5. Resultatet av enkäten redovisas av Anne vid medlemsmötet den 16 december. 

 
 

§9 Verksamheten våren 2022 
Se tidigare utsänd verksamhetsplan. 
28 april, Södermalmspolisen informerar om bedrägerier mot äldre. 
Soppteater, Annika undersöker. 
Fler endagsresor och promenader på Södermalm kommer att genomföras. 
 

§10 Kampanjer under våren, ska kampanjledare utses? 
Lisbeth Gustad utsågs till kampanjledare. 
 
§ 11 Riksorganisationen, PRO informerar 
Tidigare utskick gicks igenom. 
 
§ 12 Distriktet 
Årsmöte den 28 april. Ombud utses vid nästa styrelsemöte. 
 
§ 13 Samorganisationen 
Ingen ny information 
 
§ 14 Framtidsgruppen 
Styrelsen vill framföra ett varmt tack till Kristina som anordnade den lyckade konferensen 
den 24 november.  
 
§ 15 SPR och KPR 
Bordlägges till nästa styrelsemöte. 

 
§ 16 Övriga frågor 
Förslag om att starta upp en Facebookgrupp för våra medlemmar föreligger. Lisbeth och 
Tommy undersöker. 
Anne läste upp meddelandet som ska skickas till de som anmält sig till Luciaträffen. 
Meddelandet godkändes. 
 
§ 17 Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte hålls den 19 januari kl 10:00-12:00 på Nytorgsträffen. 
 
§ 18 Avslutning 
Elsemarie tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 



 
 
 
 
Vidprotokollet Justeras 
 
 
 

  Annika Thiam 


